
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 43
Vil ministeren - på baggrund af svaret på FIU alm. del- spørgsmål 349
(2013-14) redegøre for, om kommunerne har brugt færre eller flere penge til
serviceudgifter over perioden, der blev spurgt til i spørgsmål 349, herunder
om løftet til kommunerne om flere midler, som Socialdemokraterne gav før fol-
ketingsvalget i 2011, er blevet indfriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand

1/1

Finansudvalget 2014-15
FIU Alm.del  Spørgsmål 43
Offentligt


